
Folketingets Sundhedsudvalg har den 13.oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 20 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 20:
’’Hvad vil ministeren gøre for at sikre fertilitetsbehandling til de mange menne-
sker, der grundet de aktuelle kapacitetsproblemer afvises på landets fertilitets-
klinikker, jf. Ritzau-telegrammet "Barnløse strømmer til gratis behandling", 13. 
august 2010?”

Svar:
Jeg finder det hverken muligt eller hensigtsmæssigt at gribe ind i regionernes 
kapacitet på området på nuværende tidspunkt.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Anna Skat Nielsen
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